



ELEMIS Face

Pro-Glow Smooth Facial

1 hr

AED 619

THE HIIT WORKOUT FOR YOUR SKIN

Powerful resurfacing technology lifts away dead skin cells to smooth, renew and refine, whilst improving the appearance of skin tone and luminosity. Skin is prepped for an infusion of hydration that will double its moisture content, leaving it feeling plump and hydrated, whilst delivering an immediate and visibly tightened effect. After just one treatment, the complexion looks firmer, supremely smooth and rejuvenated.



Pro-Glow Resurface Facial

1 hr

AED 599

RESURFACING FOR STUNNINGLY SMOOTH SKIN

Purify and brighten as skin's texture is transformed. With a spotlight on enlarged pores, blemishes, and blackheads, this unique facial powered by patented Tri-Enzyme technology minimises the look of uneven tone, texture, fine lines, and pigmentation. Dull, uneven, tired-looking skin will appear instantly brighter, smoother, and renewed.

Pro-Glow Brilliance Facial

1 hr

AED 569

YOUR RECIPE FOR RADIANCE

Turn up the brightness with our triple cleanse, melting away make-up, daily pollutants, and grime. Gentle resurfacing dissolves away dead skin cells to reveal healthy and clearer looking skin. A fusion of Superfoods and antioxidant-rich facial oils plump the skin with moisture, whilst helping to nourish and protect. Immediately revealing an outdoor-fresh glow, skin is left feeling fresh, radiant and healthy.



Frangipani Body Nectar Nourishing Wrap

1 hr

AED 499

The velvety texture of Monoi Oil offers intense hydration to quench thirsty skin. You are kept cocooned in warmth whilst the mood-balancing aromatics and skin-conditioning oils perform their magic.

Intensely Cleansing Salt Scrub - Lime & Ginger

30 mins

AED 479

Fragranced salt gently sloughs away dead skin cells, encouraging the regeneration of new cells. This luxurious treatment reveals a smooth and responsive canvas, ready to absorb the deeply nourishing body oil.



مستحضرات ايلميس لعلاج الوجه

علاج وجه للمعان ونعومة احترافية برو جلو سموذ
ساعة واحدة

٦١٩ درهماً إماراتياً

تمرين مكثف لبشرتك

تكنولوجيا ترميم قوية تزيل الخلايا الميتة لتنعيم البشرة، وتجديدها وتنقيتها، وفي الوقت ذاته تحسن مظهر لون البشرة وتألّفها . تُحضّر البشرة لتتسرب بالمرطبات ليتضاعف محتواها من الرطوبة، ويتركها ممتلئة ومرطبة، وفي نفس الوقت يمنحها تأثيراً مشدوداً واضحاً على الفور. بعد علاج واحد فقط، ستبدو البشرة مشدودة وفائقة النعومة ومجددة الشباب .



علاج وجه لترميم ولمعان احترافي برو جلو ريسيرفيس

٥٩٩ درهماً إماراتياً

ساعة واحدة

ترميم لبشرة ناعمة رائعة الجمال

ينقي البشرة ويمنحها إشراقاً رائعة حيث يحدث تحولاً في نسيجها. بالتركيز على المسام الكبيرة، والشوائب، والرؤوس السوداء، يقوم علاج الوجه الفريد والمدعم بتكنولوجيا تراي إنزائم «Tri-Enzyme» الحاصلة على براءة الاختراع بتقليل مظهر لون البشرة غير الموحد، ونسيجها، والخطوط الرفيعة والتصبغات . فالبشرة الباهتة وغير الموحدة والتي يبدو عليها الإجهاد ستكتسب على الفور مظهراً مشرقاً متجدداً وأكثر نعومة.



علاج وجه لتألق ولمعان احترافي برو جلو بريليانس

٥٦٩ درهماً إماراتياً

ساعة واحدة

وصفتك للتألق

ازدادي تألقاً وإشراقاً بالتنظيف الثلاثي، والذي يزيل الجراثيم، والملوثات اليومية والمكياج. يزيل الترميم برفق خلايا البشرة الميتة لتكشف عن بشرة صحية وإطلالة أكثر نقاءً . ويعمل مزيج من المغذيات الفائقة وزيوت الوجه الغنية بمضادات الأكسدة على ترطيب البشرة بدرجة عالية، وفي نفس الوقت يساعد على تغذيتها وحمايتها. فيكشف على الفور عن تألق خارجي نضر ويترك البشرة متجددة، ومتألقة وصحية.



علاج اللف من فرانجيبياني لتغذية الجسم بالنكتار

٤٧٩ درهماً إماراتياً

ساعة واحدة

يقدم القوام المخملي لزيت مونوي ترطيباً فائقاً لترطيب البشرة الجافة. وفي هذا العلاج يتم لف الجسم للحفاظ على درجة حرارته دافئة وفي نفس الوقت تثبت المركبات العطرية والزيوت المرطبة للبشرة سحرها.

مقشر ملحي للتنظيف العميق، بالليمون الحامض والزنجبيل

٤٧٩ درهماً إماراتياً

٣٠ دقيقة

يزيل الملح العطري خلايا البشرة الميتة برفق، مما يحفز تجدد الخلايا الجديدة. ويكشف هذا العلاج الفاخر عن نسيج ناعم متجاوب، مستعد لامتناسص زيت الجسم فائق التغذية

